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Conceptverslag van de Dorpstafel Nieuw- en Sint Joosland dd.31 maart 2015. 

Locatie: Durps’uus op d’n Oek. Aanvang: 20.00 uur. 

Aanwezigen: 

Voorzitter: Mevr. K. de Visser. 

Dorpswethouder: dhr. J.J. Aalberts. 

Notulist: A.G. Vluggen. 

Namens de Gemeente: 

Mevr. Rianne van Iwaarden (dorpsmanager) , mevr. Cindy de Jonge. 

Namens Politie: mevr. Esther Verhage(wijkagent), dhr. A.C.M. Oostendorp. 

Namens Boa’s: Ad Confurius 

Namens Politieke partijen: 

Dhr. D. Walvis (PvdA), dhr. H. Krabbendam (CU), dhr. B. Nieuwenhuis (VVD), mevr. C. 

Doorn   (LPM). 

De Dorpsgenoten: 

Mevr. E. Barentsen, dhr.& mevr. D.J. Bliek, dhr. W. Brouwer, Mevr. L. van Eenennaam, dhr. 

A.J. van Hal, mevr. M. van Hal, dhr. A. Jasperse, dhr. P. Joosse, mevr. G.M. Keijzer, mevr. 

N.P. Klaassen-Heyboer, dhr. & mevr. De Klerk, dhr. L. Kodde, mevr. C. van Koeveringe, dhr. 

M. Kroes, dhr. G.C. van Leerdam, dhr.& mevr. Minheere, mevr. G.N. Moens-Fritz, dhr. & 

mevr. De Nooijer, dhr. I. de Rijke, Mevr. D. Scheele, mevr. L. van Sluijs, dhr. M. Snoek, dhr.& 

mevr. Verhage, dhr. & mevr. De Visser, dhr. K. de Visser, dhr. B. van de Waart, Mevr. L. 

Zwemer, mevr. A. Kroes. Dhr. J. Fritz, Dhr. Baaijens, Mevr. Van Melle 

 

1 en 2. Nadat zij is gehuldigd voor haar 25-jarig jubileum als voorzitter van de 

Dorpsvereniging, opent mevr. K. de Visser de Dorpstafelvergadering. 

3. Aan de orde wordt gesteld het verslag van 25 november 2014. Er zijn geen op- of 

aanmerkingen. Met dank aan de notulist wordt het verslag aanvaard. 

4. Vragen aan Politie/Handhaving van de Gemeente Middelburg. 

Het woord is aan mevr. Esther Verhage, Wijkagent. Zij legt uit welke dorpen/ wijken tot 

haar territoir behoren. Naast Nieuw- en Sint Joosland o.a. Mortiere, Kleverskerke, 

Arnemuiden. Kortom, een aanzienlijk gebied. 
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Mevr. Verhage laat weten dat er ‘weinig bijzonderheden” te melden zijn. Dat is fijn te weten, 

immers het verslag van 25 november jl. spreekt nog van menig overtreding. 

Zij geeft opnieuw het advies: “Is er aanleiding toe, dan bellen! Ongeacht het tijdstip”. 

Zij legt uit dat de communicatie met de politie via internet wel eens wat ingewikkeld kan 

zijn. Het administratieve centrum zit in Tilburg(!). Per internet kan daar de vraag worden 

neergelegd contact op te nemen of terug te bellen. Er schijnt een invul formulier dan op het 

scherm te worden getoond. 

Kortom, eerst 0900-8844 bellen voor echt dringende gevallen direct 112 bellen. zal wel in de 

meeste gevallen voldoen. 

Vragen uit de vergadering: 

De heer Bliek blijkt problemen te hebben met het in- en uitrijden van zijn garage . “Eenmaal 

er in, kom je er niet meer uit en eenmaal er uit………” 

Een lastige situatie die zijn mobiliteit verstoort. 

Hij verzoekt de politie eens te komen kijken of daar iets aan te doen is. Het schijnt dat 

menigeen de auto al spoedig hinderlijk voor anderen op de Walravenstraat parkeert. 

Natuurlijk heeft de heer Bliek betrokkenen gepoogd daarover aan te spreken, hij stuit echter 

op onbegrip.  

Niet alleen een kwestie voor de wijkagent, maar ook wel voor de B.O.A.. Zij geven hem de 

verzekering daar op de kortst mogelijke tijd aandacht aan te besteden. 

Overigens blijkt dat de Walravenstraat niet alleen voor automobilisten een hindernis vormt, 

ook voetgangers geraken soms verstrikt in de vele obstakels die zij op hun weg kunnen 

vinden, zoals bloembakken en/of steigerpalen . 

Ook hier kan , minstens een BOA , aandacht aan schenken. Wordt gedaan en wel op korte 

termijn. 

De heer de Nooijer wil erop wijzen dat, ook een aanwijsbord geeft dit aan, de Leefkuil 

uitsluitend voetgangersgebied is. Maar tijdens de werkzaamheden betreffende de 

herplanting van nieuw groen, kon hij constateren dat de leefkuil enthousiast wordt gebruikt 

als fietspad. Natuurlijk is het een handig doorsteekje, maar het is natuurlijk niet de 

bedoeling. De heer de Nooijer vraagt de politie vertegenwoordiging aan dit fenomeen enige 

aandacht te schenken. 

Voorts wil hij opnieuw aandacht vragen voor de vele overschrijdingen van de 30km grens op 

de Oude Rijksweg. Misschien kan de politie hier toch een kritische blik op richten. 

Tenslotte worden twee plekken aangemeld waar het wild uitgroeiende struikgewas hinder 

veroorzaakt. Het betreft “het Dokterspaadje” en Oude Rijksweg nummer 15. Het laatste 

adres vormt wel haast een curieuze bezienswaardigheid. 

De BOA’s zullen hier opnieuw naar kijken en zo mogelijk maatregelen doen nemen. 
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5. Toelichting op wijzigingen in de zorg. Door mevr. Cindy de Jonge.(Gem. Middelburg) 

Zij opent haar bijdrage met de vraag: “Zijn er specifieke onderwerpen ten aanzien van de 

zorg.”  

Mevr. Minheere gaat daarop in met te vertellen wat haar ervaringen zijn. Zij grijpt terug naar  

het laatste half jaar 2014. Veel ging toen niet goed. Zij werd herhaaldelijk van het kastje naar 

de muur gestuurd. 

Wanneer er een rapport tenslotte werd opgemaakt, dat richtinggevend zou zijn voor de zorg 

die zij zou ontvangen, mocht zij dat rapport inzien, tekenen, maar niet bezitten. 

Enfin, vreemde gang van zaken. MAAR, zo geeft mevr. De Jonge aan, inmiddels is er weer 

veel ten goede veranderd. Het bijscholen van personeel heeft veel tijd gekost. Bovendien 

waren de uitgangspunten van de kant van de Gemeente en Rijksoverheid, niet precies 

duidelijk. Voortdurend is het zoeken naar eenduidigheid. 

Er worden nu drie pijlers als uitgangspunt genomen. 

* 24 uurs zorg. Deze valt onder de wet Langdurige Zorg (WLZ). De centrale indicatiestelling 

zorg (CIZ) heeft het hierin voor het zeggen. 

* Medische Zorg (MZ).  Daarvoor gaat de aanvraag naar de Zorgverzekering. 

* Thuiswonen met hulp (TMH).  Dáárvoor ga je naar PORTHOS. 

PORTHOS kijkt vervolgens naar wat je zelf (nog) kunt. Maar omdat het dan een 

centenkwestie wordt, natuurlijk ook naar wat je zelf kunt betalen, of wat je er aan wilt 

uitgeven. Vallen er ‘gaten’ , dan kan de Gemeente wellicht inspringen. 

Intussen zijn er 10 teams opgeleid en gevormd die de inventarisatie van zorg bij de mensen 

die tot nog toe hulp ontvingen opnieuw bekijken. Deze teams doen dit bij voorkeur aan een 

keukentafel. ( Mocht u niet over een dergelijke tafel beschikken, dan is een andere tafel te 

gebruiken.)  Voor dit gesprek hoeft men niet te betalen, het wordt ook niet gekort op het 

aantal uren dat men hulp ontvangt. Er wordt een verslag gemaakt van dit gesprek, dat u ter 

kennisname, ondertekening en dus goedkeuring, zal worden overhandigd. 

Mocht u zich onzeker voelen dit gesprek op eigen houtje te voeren, dan kunt u zich laten 

vergezellen door een u vertrouwd persoon. 

De Gemeenten ontvangen de benodigde financiële middelen van de Rijksoverheid, maar 

mogen zelf bepalen hoe zij dit geld aan hulp zullen uitgeven. 

PORTHOS is ook ‘het loket’ voor o.a. jeugdzorg en zogenaamde ‘moeilijke gevallen’. 

Ook daarvoor zijn bijzondere teams opgeleid en samengesteld. In zo’n team hebben 5 

verschillende disciplines zitting.  

Mevr. De Jonge heeft twee vertegenwoordigers van zo’n team meegenomen. Zij stellen zich 

voor, zien er kranig uit, bevestigen dat zij tot zo’n team “voor moeilijke zaken” behoren en 

verlaten de bijeenkomst.  Mevr. De Jonge wordt bedankt voor haar uiteenzetting. 
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6. Plannen voor het dorp: opknappen Leefkuil en onderborden straatnamen. 

Zoals menigeen heeft kunnen zien is de leefkuil aanzienlijk opgeknapt. De nieuwe aanplant 

zal nog wel het nodige onderhoud vergen. Misschien kunnen honden bezitters erop letten 

dat hun huisdier zich fatsoenlijk gedraagt en de leefkuil zoveel mogelijk ontziet. 

De straatnamen van Nieuw- en Sint Joosland kunnen misschien wel voorzien worden van 

zgn. onderborden , waarop de betekenis van de naam wordt vermeld.  

Tijdens de hierop volgende discussie blijken twee dingen. 1. De betekenis van de namen is 

menigeen bekend. 2. Achter die namen zijn nog veel oudere namen te vinden. De heer Bliek 

geeft zelfs enkele voorbeelden. 

Die gegevens lenen zich uitstekend om te worden vermeld op de onderborden. Die kosten 

trouwens € 170,-- per stuk, dus zal er een rangorde moeten worden ontwikkeld. 

 

7.Diverse mededelingen van de dorpswethouder, de dorpsmanager, de dorpsvereniging 

en de teams van Dorp van de Toekomst. 

- Ten aanzien van verkeerssituaties. De heer Rob Kösters is het centrale aanspreekpunt voor 

het Gemeentelijke Verkeers- en Vervoersplan. Aan hem moeten opmerkingen worden 

gestuurd als het, bij voorbeeld, gaat over fietsvriendelijkheid. Het fietspad langs de 

Steenbakkerijweg, dat tenslotte een scherpe bocht naar links maakt waarbij voldoende zicht 

op achter komend autoverkeer ontbreekt, is zo’n voorbeeld. 

- De geknakte en/of scheefstaande bomen langs de N 57 of de A 58.  Ko de Visser heeft 

uitgezocht welke instantie zich hiervoor verantwoordelijk mag voelen. Resultaat: eind 2015 

worden deze bomen hersteld. 

- De Groen cheque 2015 is uitgegeven aan herstel beplanting van de Leefkuil. 

- De Gemeente Middelburg opent een Inwonerspanel via internet. Iedereen, vanaf 18 jaar, 

wordt uitgenodigd zich hiervoor op te geven. Het doel is minstens 1000 inwoners erbij te 

betrekken. Men kan kiezen uit 3 maal of 9 maal deelnemen. Informatie: www.middelburg.nl 

- Nieuw bestuur, in oprichting, van de Speeltuin. Stellen zich voor: Ilona Oostwoud en 

Martina Keijzer. 

Duidelijk is dat in de speeltuin heel wat is vernield. Twee weken geleden heeft een keuring 

plaats gevonden. Verschillende speeltoestellen werden afgekeurd en terstond verwijderd. 

Wat zijn de plannen? Herstellen van wat vernield is. Mogelijk een afsluitbaar hek rondom. 

Misschien regelmatige openingstijden. Herstel en herinrichting van ‘het gebouwtje’. Hen 

succes toewensen zal niet voldoende zijn. Enige ‘burgerparticipatie’ zal hier misschien de 

kennelijk gebruikelijke vernielzucht tot bedaren weten te brengen. 

 

  

http://www.middelburg.nl/
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8. Dorpstafelbudget. 

Er zijn drie aanvragen. 

1. Sinterklaasfeest.                                           €  350,-- 

2. Biljartlaken in de Springplank.                 -    250,-- 

3. Zomerfeest Nieuw- en Sint Joosland.      - 1.000,-- 

                                                                       __________ 

         Totaal:                                                      € 1.600,-- 

Dit totaal zorgt voor een overschrijding van het budget van € 100,--. De wethouder heeft 

akkoord gegeven voor deze (eenmalige) overschrijding van 100 euro op het wijktafelbudget, 

zodat alle aanvragen worden gehonoreerd. 

In de aanvraag van Het Zomerfeest is een nota van de Domeinen opgenomen van € 450,-- die 

als discutabel kan worden aangemerkt. De Wethouder zal hierover nog onderhandelen met 

de Domeinen, maar de uitkomst daarvan is nog onzeker.  

9. Rondvraag/Afsluiting. 

Aan de Molendijk zullen werkzaamheden worden verricht. De bedoeling is deze ‘voor of net 

na’ de Bouwvak aan te vatten. 

Belangrijk is dat er hierbij rekening wordt gehouden met de wielerkoers eind augustus. 

De Dorpsmanager, Rianne van Iwaarden, zal hier actie op nemen. 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de bijeenkomst en nodigt alle aanwezigen 

uit onder genot van een verversing nog wat ‘na te kaarten’. 

 

Voor verslag: 

A.G. Vluggen. 


